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MESTO BREZNO  
Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZÁPIS č. 1/2015 

z pracovného rokovania  

komisie pre cestovný ruch a rozvoj podnikania pri MsZ mesta Brezna  

konaného dňa 1. 10. 2015 o 15:00 h  

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Sekretárka komisie: Alena Cabanová, MsÚ Brezno 

 

Rokovanie viedol: Ing. Martin Ridzoň, PhD., predseda komisie 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia komisie 

2. Projektové zámery mesta Brezno v oblasti CR a rozvoja podnikania (cyklochodník, príp. iné) 

3. Projektové zámery v CR - Michal Jorčík (turistický chodník, príp. iné) 

4. Návrh plánu práce komisie na 2. polrok 2015 

      5. Záver 

 

K bodu 1/ 

Otvorenie 

 
Pracovné zasadnutie komisie pre cestovný ruch a rozvoj podnikania otvoril a viedol predseda 

komisie. 

V rámci procedurálnych otázok, predseda komisie predložil prítomným členom na schválenie 

program zasadnutia komisie. K návrhu programu zo strany členov komisie neboli vznesené 

pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 

 

K bodu 2/ 

Diskusia – Projektové zámery mesta Brezno v oblasti CR a rozvoja podnikania 

 
1. Predseda komisie Ing. Ridzoň v krátkosti informoval o nových projektoch v meste – 

športová hala, multifunkčné ihrisko a o vzniku neziskovej organizácie Brezno pre občanov.  

2. Pani Mašlárová informovala o stretnutí primátora mesta s podnikateľmi, kde sa riešila 

otázka parkovania na južnej strane námestia. Parkovanie tam momentálne nie je možné 

vyriešiť, preto sa hľadali iné možnosti – ako parkovanie v priestoroch Technických služieb 

(po ich vysťahovaní). Zatiaľ je na južnej strane námestia po dohode s MsP umožnené 

krátkodobé parkovanie pre zákazníkov prevádzok. 

3. Ing. Halásová a Ing. arch. Iľanovský z Mestského úradu predstavili zámer mesta vybudovať 

mestskú cyklotrasu, ktorá bude prepájať Brezno s Valaskou, neskôr prepojenie na Mazorník. 

Trasa bude viesť popri obchvate – starou cestou cez Valaská na Štiavničku ( Nový závod) 

smerom na Bystrú. Bolo iniciované stretnutie s poslancami Valaskej, kde sa odsúhlasila 

spolupráca.  

4. Ing. arch. Iľanovský informoval o priebehu rekonštrukčných prác na synagóge. Ďalej podal 

informácie ohľadne osvetlenia mestskej veže, ktorá by mala byť osvetlená tento rok. Čo sa 
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týka rekonštrukčných prác v interiéri – rieši sa stavebný projekt na schodisko a je potrebné 

doriešiť revíziu elektrorozvodov.  

5. Pán Kasák (reštaurácia Stodola – gazdovský dvor) hovoril o svojich predstavách ako 

pritiahnuť do mesta turistov. Má predstavu o vytvorení ubytovania pre nenáročných  

v Stodole, prepojení Rázusovej ulice s Ulicou Boženy Němcovej. Chcel by vo svojom dvore 

urobiť výstavu dobových predmetov, vytvoriť vonkajšiu expozíciu. Kritizoval otváracie 

hodiny Horehronského múzea. 

6. Ing. arch. Iľanovský hovoril o využití nábrežia Hrona v budúcnosti. V budúcnosti by tam 

mohol vzniknúť park miniatúr, externé výstavy – je potrebné dobudovať prepojenie nábrežia 

s námestím. 

7. Pán Kupčok navrhol vytvoriť v synagóge múzeum totalitných režimov. 

8. Pani Mašlárová, pani Kokavcová hovorili o nedostatočnej činnosti MsP v Brezne, žiadali 

o radikálnejší prístup k asociálom v parku. Ing. Ridzoň podal informácie o novom zákaze 

fajčenia v parku, ktorý by mal túto situáciu riešiť.  

 

K bodu 3/ 

Projektové zámery v CR 

 
1. Pán Jorčík infomoval o projekte znovuobnovenia útulne Zibrinka pod Dielom. Vznikne tam 

náučný chodník z Mýta, kde budú tabule napr. o salašníctve, o ľudoch, ktorí pôsobili a žili 

v Nízkych Tatrách. Vytvorilo by sa prepojenie medzi Mýtom cez Laznú do Brezna, čo by 

umožnilo vytvorenie nových produktov CR, napr. nočné prechody.  

2. Ing. Gemzický zhodnotil činnosť novej požičovne bicyklov na Bystrej, hovoril o spolupráci 

s ubytovacími zariadeniami v súvislosti s Horehronie region card (zľavová karta), 

o pripravovaných školeniach pre kuchárov a časníkov. Zhodnotil podujatie Gurmánfest, 

ktoré sa konalo v Mýte pod Ďumbierom. Informoval o pripravovanom projekte výstavby 

kúpaliska v Mýte pod Ďumbierom, ktorý je momentálne v štádiu príprav. 

 

K bodu 4/ 

 
Najbližšie stretnutie komisie je naplánované 10.11.2015 o 15.00 hod. 

 

             

Záver 

 
Pracovné rokovanie ukončil a prítomným poďakoval za účasť predseda komisie.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Martin Ridzoň, Phd.           Alena Cabanová 

     predseda komisie           sekretárka komisie 


